
Zápis č. 4 /2024 z jednání zástupců DSO Mikroregionu Kozákov (DSO MK) 

dne 13.11.2024 v budově Městského úřadu Semily 

 

Přítomní členové: E. Peštová, J.Plíva, D.Pražák 

Zapisovatel: R. Špidlenová 

Projektová manažerka: J. Vaničková 

 

 

1) Schválení plánu inventur 

Zástupci DSO MK Kozákov jednomyslně schválili plán inventur. 

USNESENÍ č. 7 /2024: 

Zástupci DSO Mikroregionu Kozákov jednomyslně schvalují plán inventur. 

 

 

2) Návrh rozpočtu na rok 2025 

Zástupci DSO Mikroregion se seznámili s návrhem rozpočtu na rok 2025.  

 

 

3) Program obnovy venkova v jiných krajích 

Paní Vaníčková informovala přítomné členy DSO Mikroregionu Kozákov, že požádala 

o změnu podmínky, že do projektu musí být zapojeny DSO s minimálním počtem 

členských obcí 5 a výše, která znevýhodňuje DSO MK Kozákov v žádostech o dotace. 

Rada Libereckého kraje bude tento bod projednávat dne 10.12.2024 a členové DSO MK 

Kozákov zde přednesou důvody, proč by mělo ke změně podmínky dojít. 

 

 

4) 7.10 Doprovodná cykloinfrastruktura  

Paní Vaníčková přítomné členy DSO MK Kozákov informovala, že všechny prvky 

doprovodné cykloinfrastruktury budou realizované do konce roku. 

 

 

 

 

 



5) Žádost KČT o dotaci  

KČT požádal o dotaci na zhotovení jednoho přenosného stojanu, výměnu tří nových 

bezúdržbových kovových stojanů u vývěsních turistických map včetně 8 směrovníků v 

Semilech a okolí. Zástupci DSP Mikroregionu Kozákov se dohodli, že vzhledem 

k investicím do infrastruktury u cyklostezek nebude žádost schválena. 

 

  

 

V Semilech dne 13.11.2024 

 

 

 

……………………………..  ………………………………  …………………………… 

           Semily           Chuchelna             Záhoří 


